
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Van de Burgt, 

 
Hierbij antwoorden wij op uw artikel 41 vragen inzake “Fusiegemeente Landerd/Uden wordt 

Maashorst?”. Wij verwijzen voor de bredere context naar de stukken met betrekking tot de 

nieuwe governance die zijn geagendeerd voor de Adviescommissie van 28 februari, waaronder 

onze brief aan het BRT. Die raken ook uw onderwerp.  

  

1. Is bovenstaande naamgeving vooraf besproken met het Osse college of het BRT?  

Nee. Wij vernamen dit uit de media. Wij hebben onze “verbazing” erover uitgesproken dat 

beide gemeenten niet het initiatief hebben genomen om dit vooraf met hun BRT-collega’s en 

buurgemeenten te bespreken. En ook de vele natuurlijke gelegenheden daarvoor niet heeft 

benut. Dit strookt niet met hoe wij vinden dat partijen in dit samenwerkingsverband met 

elkaar om zouden moeten gaan. Zeker niet nu de 5 partijen gezamenlijk al jaren, financieel en 

anderszins, hebben geïnvesteerd in de naamsbekendheid van de Maashorst waarvan nu de 

effecten zichtbaar worden. 

 

2. Wat is de mening van het college over de voorgenomen nieuwe gemeentenaam in relatie 

tot natuurgebied De Maashorst?  

Wij hebben begrepen dat er nog geen definitieve keuze is gemaakt. In de voorbereiding op de 

nieuwe ambitie en koers van de Maashorst zal ook dit onderwerp worden besproken. 
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3. Wat verwacht het college wat de mogelijke gevolgen zijn nu er een recreatiegebied is op 

het grondgebied van gemeenten die geen deel uitmaken van de nieuw te vormen gemeente 

Maashorst?  

Als de beide gemeenten voor de naam Maashorst kiezen, roept dit de vraag op hoe voortaan 

de gezamenlijke profilering van de Maashorst vorm kan en moet worden gegeven, inclusief de 

financiering hiervan.  

 

4. Is het wenselijk dat er naast het natuurgebied De Maashorst ook een gemeente Maashorst 

komt welke slechts een deel van het natuurgebied De Maashorst beslaat?  

Wij vinden dit intern complicerend en extern verwarrend.  

 

5. Hoe denkt de gemeente Oss dat bij promotie van het natuurgebied De Maashorst deze 

gescheiden blijft van de gelijknamige gemeente Maashorst?  

Dit is nauwelijks te scheiden. 

 

6. Welke mening zal het college meenemen naar het eerstvolgende BRT overleg?  

Zie hiervoor. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dhr. Mensink     Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 


